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INTERPELACJE z dnia 30 waia 2A16n

1. Wloclawscy seniorzy zamoim po6rednictwem proszq pana prezydenta o
zainstalowanie lawek dla mieszkafc6w w gl6wnych ci4gach
komunikacyjnych, kt6re s4 oddalone od skwerdw i park6w miejskich .

Osoby starsze i niepehosprawne ale tak2e matki z dzie6rni chgtnie
skorzystai4 z chwilowego odpoczynku na lawce, bez konieczriodci dluZszei
lvypralvy do parku.

2. Grupa mieszkafcdwjest zaniepokojona stanem budynk6w i otoczenia po
bylltn Zespole Szk6l Nr 5 na osiedlu Zazarncze,przekazanymprzezmtasto
PWSZ. Proszg o interwencjg pana prezydenta, bo ten kompleks przekazany
przezmiasto za symboliczn4 zlot6wkg powinien sluzyi rozwojowi o6wiaty a
nie by6 niechlubn4 wizyt6wk4.
W dniu 10 rnaja zwr6cila sig do rnnie grupa rnieszkarlc6w z proSb4 o
interwencjg w kwestii braku wla6ciwego na&oru nad opiek4 w parku im.
Henryka Sienkiewicza przez Spolkg ,,ZielefiMiejska". Na ten dzie6 nie bylo
jeszcze koszenia trawy, zagrabienia po zirnie, nieposprz4tano piasku
posypanego w okresie zimowym na alejkach i irmych tego typu prac
konserwacyjnych, do kt6rych zobowiEzalo sig przedsigbiorstw o,,Zieleh

iska"
4. Na pro5bg mieszkaric6w proszg pana prerydenta o wla{ciwy nadz6r i

wyegzekwowanie od Sp6lki,,,ZielehMiejska" zgodnego z umowq z Urzgdem
Miasta zagospodarowani a zieleru w ci4gu drogr krajowej nr 91. proszg o
sprawdzenie czy liczba nasadzef krzew6w i kwiatow jest zgodna z zawafiq
umow4, bo otr<res gwarancyjny koczy sig w tym roku.


